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校长寄语  

Notes from the Head 
of School’s Desk 

Hosting Steelcase Furniture leadership from Beijing and 
Hong Kong.  Steelcase is the world leader in educational 
furniture and has provided our classroom furniture.  We 
are working on some exciting ways to partner in the 
future.    

邀 请 来 自 北 京 和 香 港 的 Steelcase 家 具 公 司 领 导 层。 
Steelcase 是教育家具领域的全球领导公司，他们为我们的教
室提供家具。 我们正在探寻一些未来能够令人兴奋的合作方式。

In a week filled with visitors to campus, 

new enrollments, and student activities, and 

great teaching and learning, these are my 

highlights:    

本周我们迎来了络绎不绝的校园访客、新生入学和各

种学生活动以及精彩教学和学习的一周，主要有：     
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Listening to the Grade 1 students read 
their personal narrative writing made 
me feel proud to see their growth this 
school year.    

听一年级学生们阅读他们的个人叙事写
作，让我看到了他们本学年的成长，我为
此感到自豪。

Our new rounds of ASAs have started.  It was 
fun to see the new ASAs, including fencing.  
Students are excited about the new classes.  

我们新一轮的课外活动已经开始。 看到一些新的很
有趣的 ASA 课程，其中包括击剑课。 学生们对新课
程感到十分兴奋。

Planning our summer camps is moving along 
quickly.  We intend to announce plans for our 
first ever international summer camp experience 
before spring break.    

我们的夏令营计划进展很快。 我们打算在春假前宣
布我们有史以来第一次国际夏令营体验的计划。

Sharing the MYP Week Without Walls (WWW) plan with parents and students.  It will be an exciting 
learning opportunity for our students.    

与家长和学生分享中学的无墙周（WWW）计划。 对于我们的学生来说，这将是一个令人兴奋的学习机会。
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PYP 授权访问的更新
Update on the PYP Authorization visit

Dear Sias IS Families,      

各位西亚斯外籍人员子女学校的家长们好  

This second semester of the school year is inspiring for us in our journey with the IB PYP 
programme as we are ready for our authorization to be part of an IB World School. Sias IS 
has been an IB PYP candidate school since March 14th, 2022.    

本学年的第二学期是一场鼓舞人心的旅行，我们学校已经准备体提交认证，成为世界国际文凭学校。 

As a candidate school, we have agreed to begin to follow the standards and philosophies 
of the IB programme under the guidance of an IB consultant, Ms. Janet, who supports us 
along the way. Being a candidate school gives us the time to implement the programme's 
different elements and requirements. On the other hand, IB World Schools have gone through 
a process called "authorization," where the IB organization has determined that the school is 
indeed meeting specific criteria and requirements set forth by the IB.  

2022 年 3 月 14 日起，西亚斯外籍人员子女学校便成为了国际文凭小学项目候选学校作为候选学校，
我们要在 IB 顾问 Janet 女士一路的支持带领下，遵守 IB 项目的标准和思想体系作为候选学校，我
们有充足的实践来实行 IB 项目中的不同元素和要求 。

Most schools spend two to three years as candidate schools before becoming authorized as IB 
World Schools. Sias IS is fully ready within one year, as determined by the consultant. This 
is an excellent achievement by our school staff committed to serving the Sias IS community.    

所有的世界国际文凭学校都需要经过认证这个过程，在这个过程中，IB 组织将会审核并确认候选学
校已经满足了所有的标准和要求。大部分学校在被认证为国际文凭学校前都需要有 2-3 年的候选学校
期。经 IB 顾问确认西亚斯外籍人员子女学校作为候选学校已经满一年。这项了不起的成绩离不开我
们学校全体员工对学校做出的奉献。 

We have scheduled the IB visit for the end of April 2023, where a team of two or three 
people from the IB organization will determine if we have met the requirements of the IB 
programme. We aim to say we're an IB World School before the 2022-2023 school year ends!    

2023 年 4 月，我们将迎来 IB 官方访问，届时国际文凭组织会派出 2-3 名顾问来审核确认学校是否
符合 IB 项目的要求。我们的目标是在 2022-2023 学年结束前成为国际文凭学校！  
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Time   时间 Content  内容 Venue  地点

March 28th from 3:15-4:15

3 月 28 日 3:15-4:15
Parent Session for KG Parents:  KG to G1 Transition

KG 家长家长会 :KG 到 G1 过渡
Lecture Hall

报告厅

March 28th from 3:15-4:15

3 月 28 日 3:15-4:15

Parent Session for PreK3 & PreK4 Parents:  
What is Play-Based Learning?

PreK3 和 PreK4 家长会议 : 什么是“游戏化学习”?

EY MPR

多功能教室

March 30st from 3:15-4:15

3 月 30 日 3:15-4:15
Parents Session for MYP:  Inquiry Based in MYP

MYP 家长会议 : 研究性学习
Lecture Hall

报告厅

March 31st 

3 月 31 日
Invention Convention Grades 4 & 5

发明大会  四年级—五年级
Lecture Hall

报告厅

A session for PYP parents will be scheduled after Spring Break.
为 PYP 家长安排的会议将在春假后举行

April 1-9
4 月 1 日—9 日

No School. Spring Break
春假

本月主题 : 关爱 
Theme of the Month: Caring

Caring for someone else is an act of showing kindness 
and care for others. Compassion entails sharing the 
other's feelings in order to gain an understanding and 
compassion for how they feel.

关心他人是一种对他人表示善意和关心的行为。同情需要分
享他人的感受，以获得对他们感受的理解和同情。

Activities for parentsActivities for parents
家长小游戏家长小游戏
Please use the QR code to view 17 activities 
for children to practice compassion and 
kindness:

请使用二维码查看 17 项儿童慈悲行善活动 :

活动预告 
Upcoming Events
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KG B

LIVING THINGS
生物

For our current unit of inquiry, our focus 
is on living things. Students of KG 
learned about the different kinds of living 
things and what makes them unique. 
Students visited the plant market and the 
aquarium to inquire about living things 
and their environments and spoke with a 
pet owner about how they care for living 
things. 

对于我们目前的探究单元，我们的重点是生物。
KG 的学生了解了不同种类的生物，以及它们
的独特之处。学生们参观了植物市场和水族馆，
询问生物及其环境，并与一位宠物主人交谈他
们是如何照顾生物的。

本周教学
Student Learning for the Week
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Each class received a pet and plants to care for to 
help strengthen their sense of responsibility. Also, 
all students from KG worked together to create 
their nature corner display, showing various topics 
of our unit. These activities were all connected 
to the learner profile attribute of caring, which 
highlights kindness to everyone and everything on 
this planet. 

每个班级都收到了宠物和植物来照顾，以帮助加强他们
的责任感。同时，KG 的同学们一起创作了他们的自然
角展示，展示了我们单元的各种主题。这些活动都与学
习者的关怀属性有关，它强调了对这个星球上的每个人
和每件事的善良。
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G1

Gallery Walk
书籍走廊
This week, our wonderful first graders had 
their first-ever Gallery Walk where they 
presented their very own narrative stories 
to their parents, as well as their classmates’ 
parents. 

本周，我们出色的一年级学生进行了有史以来的
第一次书籍走廊，他们在那里向父母以及同学的
父母展示了自己的故事。

For our last unit of inquiry, “How the World Works: Light and Sound”, students extended their 
learning on writing narratives by learning about how writers use onomatopoeias to create a literary 
sound effect, and found ways to add them into their own narratives. With guidance, students 
created imaginary and/or personal stories with clear beginnings, detailed series of events, as well 
as satisfactory endings. Finally, students practiced reading their stories aloud in a clear, confident, 
and professional manner before presenting their stories to their peers in the school, and finally 
their parents. 

在我们的最后一个探究单元“世界如何运作：光与声”中，学生们通过学习作家如何使用拟声词来创造文学音
效来扩展他们对写作叙事的学习，并找到将它们添加到自己的叙事中的方法。在指导下，学生们创造了具有清
晰开头、详细事件系列以及圆满结局的虚构和 / 或个人故事。最后，学生们练习以清晰、自信和专业的方式大
声朗读他们的故事，然后再将他们的故事展示给学校的同龄人，最后展示给他们的父母。
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The Gallery Walk was a wonderful way for 
our young first graders to showcase their 
growth and creations to their families, develop 
presentation skills and build confidence in 
themselves and their learning. 

Gallery Walk 是我们年轻的一年级学生向家人展示
他们的成长和创作、培养演讲技巧并建立对自己和学
习的信心的绝妙方式。

It was a proud moment for them all! Fantastic 
work, first graders! 

这对他们所有人来说都是一个值得骄傲的时刻！出色
的工作，一年级学生！
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This year, MYP students have been 
involved in 2 separate projects
今年，MYP 学生参与了两个单独的项目 

☉ Helping students at Sias IS    
    帮助西亚斯外籍学校的学生    
☉ Reduce, Reuse and Recycle     
     减少、重复使用和回收

MYP

SERVICE 
LEARNING 
IN MYP 
MYP中的服务学习

Helping students at Sias IS
帮助西亚斯外籍学校的学生  

During online class, most of our MYP students showed their qualities as principled and caring 
learners by spending time to have a video conference call with students in lower grades. The 
purpose of the call was to help students during a difficult social period while also collecting data 
for a survey.   

在网课期间，我们的大多数 MYP 学生花时间与低年级学生进行视频电话会议，展示了他们作为有原则和有爱
心的学习者的素质。这个电话的目的是在困难的社交时期帮助学生，同时也为调查收集数据。

Survey results suggested that SiasS IS students really wanted to come back to school! 

调查结果表明 , 西亚斯外籍学校的学生真的很想回到学校！

During this term, students are working as academic mentors in Grades 2 to 5. During our Service 
time sessions on Friday afternoon.  

在这个学期里，学生们在周五下午的服务时间会议期间在 2 至 5 年级担任学术导师。



Newsletter
家校通讯录

March 24, 2023
2023 年 3 月 24 日

Reduce, Reuse and Recycle 
减少、重复使用和回收  
In an effort to decrease waste, students are making efforts to increase awareness. These have 
manifested in the following activities. 

为了减少浪费，学生们正在努力提高认识。这些表现在以下活动中。

The games and artwork were done during the recent concert rehearsals. Students in Grades 2 and 
5 will be given opportunities to make paper as part of their academic mentor program. The movie 
will hopefully be completed by the end of the month. 

游戏和艺术作品是在最近的音乐会排练中完成的。作为学术导师计划的一部分，2 年级和 5 年级的学生将有机
会发表论文。这部电影有望在月底前完成。

The games and artwork were done during the recent concert rehearsals. Students in Grades 2 and 
5 will be given opportunities to make paper as part of their academic mentor program. The movie 
will hopefully be completed by the end of the month. 

游戏和艺术作品是在最近的音乐会排练中完成的。作为学术导师计划的一部分，2 年级和 5 年级的学生将有机
会发表论文。这部电影有望在月底前完成。

☉ Games that show students how to reuse 
    objects or how to sort waste for recycling     
     向学生展示如何重复使用物品或如何分类回收的游戏    

☉ Decorating artwork made from reused objects     
     由重复使用的物品制成的装饰艺术品

☉ Making paper from recycled paper     
    用再生纸造纸     

☉ A movie to raise awareness on this issue     
     一部提高人们对这一问题认识的电影

Help from the community  
来自社区的帮助  
Students expressed interest in helping animals but are not sure how to start this. Perhaps there is 
somebody in our school community that can. Please contact Mr. Phillip on Ding talk. 

学生们表示有兴趣帮助动物，但不确定如何开始。也许我们学校社区中有人可以帮助学生完成这项活动。请在
钉钉联系菲利普先生。
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A Spotlight on 
Northwestern University
聚焦西北大学

The university highlighted this week is Northwestern University. 
The university recently announced that it sending out  acceptance 
letters to new students on March 23rd and 24th. March is 
the month that many American Universities send out most of 
their acceptance letters. With only a 7-9 % Acceptance rate 
Northwestern University is a well-known and respected private 
American university. Located in Chicago, Illinois, it is one 
of the top universities in the USA. Known for its top-ranked 
communications department, Northwestern excels in journalism, film, 
marketing, and writing. They also rank highly in many other areas. 

本周重点推荐西北大学，该大学刚刚宣布已于 3 月 23 日至 24 日发出录
取通知书。三月是美国众多大学发出录取通知书最多的月份。西北大学
的录取率仅为 7-9%，是一所举世闻名且令人敬仰的美国私立大学。它位
于伊利诺伊州芝加哥市，是美国顶尖大学之一，拥有全美顶尖的传播系，
在新闻、电影、市场营销和写作等专业在全球大学中脱颖而出。除此之外，
他们在许多其他领域也名列前茅。

Helping Sias Students & Families Find Their Future.
帮助西亚斯外籍学校的学生和家庭找到他们的未来。
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In 2012 a branch campus was established in Doha, Qatar, to serve as the communications 
department within Hammad Bin Khalifa University. The main campus in Chicago, has over 4,000 
international students and 1500 Chinese students. With such a large population of international 
students, it is considered a welcoming and supportive medium-sized university for Chinese 
students wanting to study in the USA. 

西北大学被卡塔尔选定为通信类最顶尖的大学，并于 2012 年在卡塔尔多哈设立分校。西北大学拥有 21,000 
名学生，其中 4,000 多名国际学生中的 1500 名来自中国，是一所令莘莘学子向往且能为其提供优质国际大学
教育的中型大学。

Northwestern University offers year around, summer online and in-person courses for students of 
all ages. You can explore their offerings at the link below.

西北大学为所有年龄段的学生提供全年、夏季在线和面授课程。您可以点击下面的链接中浏览他们的课程。

Northwestern Programs for Grades k-12

http://Northwestern Programs for Grades k-12
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